
Fotografuję, bo: 
- za pomocą zdjęć mogę zapisywać spostrzeżenia  
z pobytu w różnych miejscach otaczającej 
rzeczywistości ; 
- mogę rejestrować zdarzenia ulotne; 
- mogę tworzyć albumy tematyczne; 
- mogę wspominać miejsca, ludzi i okoliczności; 
- mogę eksperymentować w obszarze zależności 
między natężeniem światła a efektami zdjęciowymi 
oraz w kwestii wykorzystania walorów aparatu 
fotograficznego do uzyskania pożądanych 
efektów zdjęciowych; 
- zmuszona jestem uważnie patrzeć, kojarzyć fakty  
i obrazowo myśleć; 
- cieszą mnie efekty artystyczne pojedynczych zdjęć  
i kompozycji wystawowych; 
- każdy pobyt w przestrzeni stanowi dla mnie inspirację 
do aktywności twórczej i daje możliwość przeżywania 
zadowolenia z udanych "łowów". 
Motto opisujące mój stosunek do fotografii brzmi: 
"Życie jest sztuką. Otwarte i świadome serce to 
najlepszy aparat fotograficzny". 
 


